
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Landgangen i Vanvikan 
Dato: 05.03.2020 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Aikman Taperla Medlem  
Odin Aas Medlem  
Elisabeth Sand Medlem  
Thea Remso Medlem  
Linda Lillemo Medlem  
Tobias Dahle Leder  
Henning Skjelvan Vikan Medlem  
Nora Brødreskift Medlem  
Sigurd Ramdal Nestleder  
Dina Mediaa Medlem  
Marthe Hovde Medlem  
Isak Kimo Medlem  
Oline Sagmyr-Dalemo Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Geir Oliver Tessem MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Silje Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
Gjennomgang av elevrådene:  
 
Elevrådet ved Åsly: har ikke hatt møte siden siste møte. 
 
Elevrådet ved Testmann minne: har ønsket innsyn i ordensreglementet, uttalt seg i 
trafikksikkerhetsplanen og snakket om hvem som har fotballbane før skolens åpningstid. 
  
Elevrådet ved Vanvikan: har ikke hatt møte siden siste møte  
 
Elevrådet ved Mælan: har arrangert pysjdag og smoothie-dag, elevrådet har fått gjennom en 
sak og de får nå lov til å være inne før skolen åpner.   
 
Elevrådet ved Stadsbygd: har arrangert badmintonturnering for ungdomstrinnet og evaluert 
det. De skal ordne trivselsledere til småtrinnet.  
 
Elevrådet ved JOH Rissa: har sett på miljøstasjoner til skolen, skal ordne skolegensere, ser 
på muligheter for å få nye møbler i kantina.  



 
Elevråd ved JOH Leksvik: har ikke hatt møte siden siste møte.  
  



 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 6/20 Evaluering av elevrådssamling  
DR 7/20 Høringsuttalelse til rusreformen  
DR 8/20 Helse - og omsorgsplan  

 
 

DR 6/20 Evaluering av elevrådssamling 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 05.03.2020  
 
Evaluering av elevrådssamling:  
 
Hva kan vi gjøre bedre neste år?  

 Bedre mat 
 Tettere program 
 Elevrådskontaktene må komme 
 Info må ut tidligere 
 Valg av møtested må tenkes bedre gjennom  
 Lekene  
 Lang pause_ for lang  
 Kaotisk leik 
 Repetitivt  
 Autoritære ledere 
 Maten kunne ha vært bedre 
 Bedre lokale 
 Ufokuserte folk 
 Blande plasseringen  
 Lang tid mellom leikene 
 Gi ledertrøyen til en som ikke surrer 
 Gi mer info til resten av rådet 
 Flinkere til å gi info til foredragsholdere 

 
Hva fungerte i år? 

 Mat 
 Leker (bli kjent) 
 Innspill fra andre elevråd 
 Flott gruppearbeid  
 Info om uråd 
 #inkluderemere 
 Sosialt 
 Lærerikt 
 Lange pauser 
 Godt planlagt  
 Samhold 
 Nyttig for yngre 
 Frukt 
 Variert innhold 



 Ryddig opplegg 
 Satte opp buss  

 
Hva var lærerikt? 

 Hvordan uråd styrer 
 Ufu 
 Kommunen  
 Demokrati på 123 
 UFU/UFT 
 Lærte mye om ansvar 
 Hvordan planlegge 

 
 
 
 

DR 7/20 Høringsuttalelse til rusreformen 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 05.03.2020  
 
 
 
 

DR 8/20 Helse - og omsorgsplan 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 05.03.2020  
 
Helse- og omsorgssjef Hilde Anhanger Karlsen kom på besøk og fortalte om arbeidet med helse- og 
omsorgsplan. Indre Fosen har et behov for en ny helse- og omsorgsplan på grunn av den demografiske 
utviklingen, den helsemessige utviklingen, samhandlingsreformen og økt behov for kapasitet og 
kompetanse.  
Demografisk utvikling:  

 Ligger på rundt 10 000 innbyggere i kommunen 
 Vil bli flere eldre (dobbelt så mange) 
 Eldre bruker flere tjenester enn de andre gruppene 
 Gruppen av yrkesaktive går også ned, derfor vil det bli for få som jobber per eldre 

 Planen skal:  
 Sikre at innbyggerne i Indre Fosen kommune får gode tjenester også i fremtiden 
 Sikre Lovkrav, styringssignaler, vedtak og målsettinger  
 Være et politisk og administrativt grunnlag for utvikling av helse- og omsorgstjenestene 
 Tilrettelegge for økt ansvar, mestring og deltagelse fra innbyggere og brukere i alle livsfaser og 

gi gode helse- og omsorgstjenester til de som trenger det.  
 Bidra til en helhetlig og gjennomtenkt organisasjon med et harmonisert og helhetlig 

tjenestetilbud.  

Utfordringer  
 Mangel på penger !!!! 
 Mangel på fagfolk 

 



Workshop skal holdes: 
 20. April  
 21. April  

 
Sendes på høring 24. Mars  
Modeller for organisering sendes på høring 15.april.  
Selve planen blir behandlet i kommunestyret 16.juni 
 
Hun ønsker innspill på hva vi mener er viktigst for oss:  

 Tjenester i alle deler av kommunen 
 Fokus på psykisk helse og rus  

 
 
 
 
 


